#### ● 服務焦點 SERVICE FOCUS 18.2

## 東華三院香港華都獅子會幼稚園 20周年校慶典禮 20th Anniversary Celebration Ceremony of TWGHs Lions Club of Metropolitan Hong Kong Kindergarten

該校成立20年來,以繪本教學、藝術、遊戲及自主學習作為綜合課程 重點,讓學生在愉快和富啟發性的環境成長,教育成果斐然,學生在 多個考試及比賽中屢獲佳績,學校亦榮獲多項教育獎項。

Over the past 20 years, the Kindergarten has focused its Integrated Learning Programme on picture book teaching, arts, games, and self-regulated learning, enabling students to grow in a joyful and inspiring campus. Students have excelled in various examinations and competitions, and the school has received numerous educational awards.



本院主席鄧明慧女士(後排右六)、教育局課程發展主任(音樂)林嘉恩女士(後排右五)、香港中文 大學教育學院課程與教學學系榮譽專業顧問施敏文博士(後排左四)、香港中文大學教育學院大學與學校 夥伴協作中心學校發展主任陳溢芝女士(後排右四)、董事局成員及行政總監蘇祐安先生(後排右二)與 冠軍隊伍合照。

Ms. TANG Ming Wai, Mandy (back row, right 6), the Chairman, Ms. LAM Ka Yan, Rebecca (back row, right 5), Curriculum Development Officer (Music) of the Education Bureau, Dr. SZE Man Man, Paul (back row, left 4), Professional Consultant (Honorary), Department of Curriculum & Instruction, Faculty of Education of The Chinese University of Hong Kong (CUHK), Ms. CHAN Yat Chi (back row, right 4), School Development Officer, Centre for University and School Partnership, Faculty of Education of CUHK, other Board Members and Mr. SU Yau On, Albert (back row, right 2), Chief Executive of TWGHs, posed for a photo with the champion team.





### 本院感謝思培基金捐贈港幣30萬元 TWGHs' Gratitude to Sprouts Foundation for Donating HK\$300,000

思培基金始創人及執行董事舒栢先生(左六)代表基金捐贈港幣30萬元,支持本院的教育 服務,造福社會,本院副主席何猷啟先生(左五)代表本院接受支票,並感謝其慷慨支持。

Mr. Mark SHUPER (left 6), Co-Founder & Executive Director of Sprouts Foundation, donated HK\$300,000 to TWGHs in support of its education services for the benefit of the community. Mr. HO Yau Kai, Orlando (left 5), Vice-Chairman, accepted the cheque on behalf of the Group and expressed his gratitude to Mr. SHUPER for the generous support.



教育局總課程發展主任(幼稚園校本支援)洪遠志先生(右六)、香港華都獅子會會長 賴輝鴻先生(右五)、副會長文志禮先生(右四)、本院主席兼校監鄧明慧女士(左五)、 董事局成員、高級職員及校長馮佩珊女士(右一)主持啟動儀式。 Mr. HUNG Yuen Chi (right 6), Chief Curriculum Development Officer, School-based Support

Mr. HUNG Yuen Chi (right b), Chief Curriculum Development Officer, School-based Support (Kindergarten) Section of the Education Bureau, Mr. LAI Fai Hung, Franco (right 5) and Mr. MAN Chi Lai (right 4), President and Vice President, respectively, of Lions Club of Metropolitan Hong Kong, Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left 5), the Chairman cum School Supervisor, along with her fellow Board Members, senior staff and Ms. FUNG Pui Shan (right 1), the school principal, officiated at the Kick-off Ceremony.





### 2025全港幼兒英文歌唱比賽總決賽暨 頒獎典禮 2025 Territory-wide Young Children's English Singing Contest (Final) cum Prize Presentation Ceremony

活動旨在為學生營造愉快的英語學習氣氛。總決賽共有9所幼稚園和學前中心入圍, 近200名幼兒參與。

The Event aimed to foster a pleasurable English learning atmosphere for students. A total of 9 kindergartens and preschool centres participated in the final competition, involving nearly 200 children.





#### 本院主席兼校監鄧明慧女士(後排左六)、學校捐 款人李賢義伉儷(後排左五及後排左四)、前總理 李聖潑先生BBS(後排右五)及李聖根先生MH (後排右四)一同到賀。

Ms. TANG Ming Wai, Mandy (back row, left 6), the Chairman cum School Supervisor, Mr. & Mrs. LEE Yin Yee, School Donors (back row, left 5 and back row, left 4), Mr. LEE Shing Put, BBS (back row, right 5) and Mr. LEE Shing Kan, MH (back row, right 4), former Directors, celebrated the event together.





# 東華三院李賢義伉儷幼兒園捐款人訪校 School Donor Visited TWGHs Mr. & Mrs. Lee Yin Yee Nursery School

適逢新春佳節,本院主席兼校監鄧明慧女士、學校捐款人李賢義伉儷及其家族成員到訪該校,祝福 學生學業進步。

In celebration of the Spring Festival, Ms. TANG Ming Wai, Mandy, the Chairman cum School Supervisor, Mr. & Mrs. LEE Yin Yee, School Donors, and their family members, visited the nursery school, where they wished the students success in their studies.

本院主席兼校監鄧明慧女士(左四)、前總理李聖根先生MH(右一)與學生 製作特色湯圓。

Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left 4), the Chairman cum School Supervisor, Mr. LEE Shing Kan, MH (right 1), former Director, made glutinous rice balls with the students.

